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P r o t o k ó ł   

  

z posiedzenia Komisji Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka ds. Oświaty, Kultury 

Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego 

  

z dnia 13 lipca 2020 r.  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ostrów Mazowiecka 13 lipca 2020 r. 
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P r o t o k ó ł 

 
z posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 

Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka z dnia 13 lipca 2020 roku pod przewodnictwem  

p. Waldemara Pałysa - Przewodniczącego Komisji. 
 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji:  

 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 13 lipca 2020 r. swoją obecność odnotowało   

7 członków Komisji. Radny p. Henryk Wilczewski brał udział w posiedzeniu za pomocą 

środków porozumiewania się na odległość art. 15 zzx ustawy z 31.03.2020 r. poz. 568 ( lista 

obecności w załączeniu do protokołu ).   

 

Proponowany  Porządek Obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XVIII sesję Rady Miasta. 

3. Sprawy różne.  

 

AD. 1  

 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzenia Komisji  

ds. Oświaty, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego  

w dniu 12 lipca 2020 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodniczący 

Komisji  p. Waldemar Pałys przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty 

w głosowaniu:   

 

 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się ". 

 

 

AD. 2 

 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XVIII sesję Rady Miasta. 

 

Informacja o bezpieczeństwie miasta w 2019 r.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jakieś pytania co do przedstawionej informacji na temat bezpieczeństwa miasta. 

Przewodniczący Komisji odniósł się do zapisu zawartego w przedłożonej informacji na temat 

wzrostu przestępstw wynikających z ustawy o narkomanii. Przewodniczący Komisji  

p. Waldemar Pałys zauważył, że z przedłożonej informacji wynika, że wzrost ten nastąpił  

o 175,5 %. Przewodniczący Komisji zapytał z czego wynika powyższy wzrost oraz jaki miały 

one charakter.  
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Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, że z informacji podawanych przez 

policję wynika, że ma to związek z wykrywanymi źródłami pochodzenia narkotyków.  

Burmistrz Miasta wyjaśnił, że ma to związek z grupami przestępczymi zajmującymi się 

produkcją narkotyków.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zwrócił uwagę na problem ciągłej 

dewastacji wiat przystanków autobusowych. Przewodniczący Komisji zapytał czy w/w 

miejsca podlegają monitorowaniu.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zwrócił się do członków Komisji  

o zajęcie stanowiska w zakresie przedłożonej informacji  

 

Informacja o bezpieczeństwie miasta w 2019 r. 

 

 

Komisja jednogłośnie 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” przyjęła informację o bezpieczeństwie miasta w 2019 r. 

 

 

Radny p. Bogusław Konrad poinformował, że jego uwagę zwróciła informacja, że  

w 2019 roku przestępczość korupcyjna na terenie miasta Ostrów Mazowiecka oscylowała na 

poziome 5 czynów i była wyższa w porównaniu do 2018 roku o cztery przestępstwa.  

W związku z czym dynamika postępowań stwierdzonych ukształtowała się na poziomie 500 

%. Radny wyraził opinię, że korupcja nie jest zjawiskiem pozytywnym a przedstawiony 

wzrost jest znaczący. Radny w związku z powyższym zapytał czym jest to spowodowane.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że prawdopodobnie ma to 

związek ze sprawą Urzędu Skarbowego.  

 

Radna p. Ewa Orzechowska nawiązała do tematu zakłócania porządku w obrębie 

sklepu przy ul. 3 Maja. Radna zauważyła, że w tym celu w posiedzeniach Komisji  

uczestniczyli mieszkańcy miasta. Radna w związku z powyższym zapytała czy w 2019 roku 

zanotowano zwiększoną lub zmniejszoną liczbę interwencji policji w obrębie sklepu czy 

może powyższa sprawa się wyciszyła.  

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, że na chwilę obecną sprawa się 

wyciszyła z uwagi na fakt, że osoba prowadząca działalność gospodarczą zaprzestała jej 

prowadzenia.  

 

Radny p. Bogusław Konrad odniósł się do tematu zamontowania ekranów 

akustycznych w obrębie obwodnicy na odcinku S8 na wysokości osiedla  ul. Pasterska. Radny 

zauważył, że jest to ściśle związane z bezpieczeństwem. Radny zwrócił uwagę, że  

z posiadanych przez niego informacji wynika, że urząd podejmuje dość aktywne działania  

w tym zakresie. Radny zapytała na jakim etapie znajdują się powyższe działania na chwilę 

obecną.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że aby udzielić odpowiedzi 

na powyżej zadane pytanie musi on odnieść się do dokumentacji sprawy.  
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Radna p. Ewa Orzechowska poinformowała, że z podobną prośbą zgłaszali się do niej 

mieszkańcy ul. Sielskiej. Radna zapytała czy przy okazji zajęcia się powyższym problemem 

nie udałoby się również zainteresować powyżej wskazanym obszarem.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że powyżej wskazany odcinek jest to 

jedyny odcinek na trasie od Warszawy do Białegostoku, na którym nie zostały zamontowane 

ekrany dźwiękoszczelne.  

 

 

Informacja o podejmowanych działaniach na rzecz promocji miasta.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jakieś pytania co do przedłożonej informacji na temat podejmowanych działań na rzecz 

promocji miasta.  

 

Radny p. Bogusław Konrad poinformował, że chciałby zwrócić uwagę na kwestie 

związane z opracowaniem folderu lub albumu na temat dziejów miasta Ostrów Mazowiecka.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys wyraził zdanie, że powyżej proponowane 

opracowanie powinno mieć charakter swego rodzaju przewodnika. Przewodniczący Komisji 

poddał pod rozwagę czy miasto stać na poniesienie kosztów tego rodzaju przewodnika.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zauważył, że na przestrzeni ostatnich lat od chwili 

wydania ostatniego folderu bardzo dużo się zmieniło. 

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, że poruszona kwestia jest jak 

najbardziej warta podniesienia. Burmistrz Miasta poinformował, że poruszony temat  

jest rozważany w perspektywie uruchomienia muzeum.  

 

Informacja o podejmowanych działaniach na rzecz promocji miasta. 

 

Komisja zapoznała się z informacją o podejmowanych działaniach na rzecz promocji miasta.  

 

 

Raport o stanie miasta Ostrów Mazowiecka za 2019 r. 

 

a/ debata nad Raportem o stanie miasta  

 

b/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ostrów Mazowiecka 

wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jakieś pytania co do przedstawionego Raportu o stanie miasta.  

 

Radna p. Beata Herman poinformowała, że chciałaby zwrócić uwagę na punkt 

dotyczący inwestycji prowadzonych na terenie miasta. Radna wyraziła zdanie, że   

z przedstawionej w tym zakresie informacji wynika, że bardzo dużo się dzieje dzięki czemu 

miasto się dynamicznie rozwija. Radna wyraziła opinię, że miasto jest w dobrej kondycji.  
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Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odnosząc się do tematu przedstawionego 

Raportu o stanie miasta wyraził zdanie, że czystą przyjemnością jest czytać tego rodzaju 

raport.  

 

Radna p. Anna Krajewska odnosząc się do podniesionego powyżej tematu 

poinformowała, że jest bardzo wiele mieszkańców, którzy nie są zadowoleni z realizowanych 

inwestycji oraz zgłaszają bardzo wiele wątpliwości co do inwestycji, które są realizowane.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys po zakończeniu dyskusji w powyższym 

punkcie porządku obrad poddał pod głosowanie celem zaopiniowania:  

 

 Raportem o stanie miasta za 2019 rok 

 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ostrów Mazowiecka  

wotum zaufania. 

 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

Projekt uchwał: 

 

a/ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów Mazowiecka za 

2019 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2019 r. – w działach 

właściwych dla Komisji Oświaty.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jakieś pytania co do przedłożonego projektu uchwały.  

 

Radna p. Ewa Orzechowska zwróciła uwagę, że pytania w powyższym zakresie 

zadawane były na dwóch poprzednich posiedzeniach Komisji jednocześnie przypominając, że 

odpowiedzi zostały udzielone w formie pisemnej.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys przypomniał treść pytań oraz odpowiedzi 

wypracowanych na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 

Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego w dniu 27 kwietnia 2020 r. Przewodniczący 

Komisji odniósł się do tematu działania form klubów sportowych. Przewodniczący Komisji  

p. Waldemar Pałys zaproponował rozważenie dwóch spotkań Komisji Oświaty w sprawie 

omówienia tematu związanego z funkcjonowaniem na terenie miasta klubów sportowych.  

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odnosząc się do poruszonej powyżej kwestii wyraził 

zdanie, że forum Komisji Oświaty byłoby jest dobrym forum aby zaprosić przedstawicieli 

klubów sportowych. Burmistrz Miasta zauważył, że tego rodzaju rozwiązanie byłoby 

najlepszym proceduralnie rozwiązaniem.  
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Radny p. Bogusław Konrad zaproponował aby przed posiedzeniem Komisji 

zajmującej się tematyką sportu określić jakich informacji będzie Komisja oczekiwała od 

przedstawicieli klubów sportowych.  

 

Radny p. Michał Kacprzak zapytał jak będą  przedstawiać się kwestie finansowe 

związane z sportem i kulturą w projekcie budżetu na 2021 rok. Radny zapytał czy w związku 

z zaistniałą sytuacją pandemii w/w dziedziny w jakiś sposób ucierpią.  

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, że na chwilę obecną można sobie 

jedynie życzyć aby wszystkie finanse budżetu miasta pozostały na poziomie 2020 roku. 

Burmistrz Miasta wyraził zdanie, że na chwilę obecną trudno jest powiedzieć czy powyższe 

życzenie się spełni. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że już na chwilę obecną 

na miesiąc czerwiec jest o 15 % wpływów z PIT mniej niż zostało zaplanowane. Burmistrz 

Miasta zwrócił uwagę, że na powyższą kwotę zostały zaplanowane wydatki jednocześnie 

informując, że w związku z powyższym nie mogą one zostać zrealizowane. Burmistrz Miasta 

p. Jerzy Bauer wyjaśnił, że wszystkie dziedziny gospodarki muszą liczyć się z faktem 

spowolnienia gospodarczego.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jakieś pytania lub zastrzeżenia co do sprawozdań finansowych przedłożonych przez instytucje 

tj.: MOPS, MOSiR, MDK, ŚDS, CUW, MDRP. Przewodniczący Komisji nawiązał do tematu 

projektu uchwały dotyczącego likwidacji filii MBP przy ul. Różańskiej. Przewodniczący 

Komisji p. Waldemar Pałys odczytał treść uzasadnienia do przedłożonego projektu uchwały,  

z którego wynika, że jest ona uzasadniania złymi warunkami technicznymi oraz sanitarnymi.  

 

Radna p. Anna Krajewska zapytała ile osób korzystało z filii biblioteki przy ul. 

Różańskiej oraz na ile jej funkcjonowanie było przydatne dla mieszkańców miasta. Radna 

zauważyła, że brakuje również informacji o kosztach jakie generowała ona rocznie. Radna 

wyraziła zdanie, że warto by podejmować decyzje w tym zakresie na podstawie informacji a 

nie wyłącznie pisma.  

 

Radna p. Beata Herman odnosząc się do tematu zwróciła uwagę, że w ostatnich latach 

działalność biblioteki w znaczny sposób się rozszerzyła. Radna wyraziła opinię, że ją również 

niepokoją złe warunki lokalowe filii przy ul. Różańskiej. Radna wyraziła zdanie, że zasadne 

jest wyjście naprzeciw prośbie dyrektor MBP a tym samym przeniesienie wszystkiego do 

jednego miejsca.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys wyraził zdanie, że nie specjalnie jest on 

za likwidacją filii placówek kultury. Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę, że nie generuje 

ona zbyt dużych kosztów.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że warunki lokalowe w/w 

budynku są bardzo kiepskie i wymagają dużych nakładów finansowych związanych  

z remontem. Z-ca Burmistrza Miasta zwrócił uwagę, że na chwilę obecną trwa remont MBP, 

który również pozwoli na rozszerzenie działalności kultury. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka przypomniał, że na terenie miasta w ramach zrealizowanego projektu 

obywatelskiego rozstawione są szafy, co również służy propagowaniu czytelnictwa  

w mieście. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że na chwilę obecną ze względu na trwającą 

sytuację pandemii w/w szafy zostały usunięte jedna pojawią się one ponownie.  
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Radny p. Michał Kacprzak odnosząc się do tematu dyskusji zwrócił uwagę, że po 

likwidacji filii biblioteki przy ul. Różańskiej znajdująca się w tym obszarze część miasta 

zostanie pozbawiona możliwości dostępu do biblioteki. Radny w związku z powyższym 

zapytał czy istnieją inne zasoby lokalowe w/w obszarze miasta.  

 

Radna p. Anna Krajewska zgłosiła wniosek aby jednak nie głosować przedłożonego 

projektu uchwały z uwagi na zbyt mały brak informacji w tym zakresie.  

 

Radna p. Ewa Orzechowska odnosząc się do tematu czytelnictwa zwróciła uwagę, że 

mowa jest o tym, że zmieniły się czas jednak należy zauważyć, że również zmieniło się 

czytelnictwo. Radna zauważyła, że na chwilę obecną młode pokolenie sięga po innego 

rodzaju nośniki. Radna poinformowała, że należy zauważyć, że na chwilę obecną wiele 

książek jest dostępnych za darmo na platformach elektronicznych.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys przychylił się do opinii członków 

Komisji, że do podjęcia decyzji w zakresie likwidacji filii biblioteki niezbędne jest więcej 

informacji. Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania projekt 

uchwały.  

 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 

Mazowiecka za 2019 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2019 r.  

– w działach właściwych dla Komisji Oświaty (MBP, MOPS, 

 MDK, ŚDS, CUW, MDRP). 

 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu  pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

Projekty uchwał: 

 

a/ w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą 

Ostrów Mazowiecka w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym transportu  

i opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych w Starym Lubiejewie oraz do 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Zuzeli i z powrotem, w roku 

szkolnym 2020/2021. 

 

b/ w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Ostrów Mazowiecka 

na rok szkolny 2020/2021. 

 

c/ w sprawie określenia Regulaminu przyznawania Stypendium Burmistrza Miasta 

Ostrów Mazowiecka dla uzdolnionych uczniów.  

 

d/ w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w mieście Ostrów 

Mazowiecka za 2019 r.”.  
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Inspektor OS. p. Renata Subda odnosząc się do tematu przedłożonych projektów 

uchwał poinformowała, że pierwszy z przedstawionych projektów uchwał dotyczy dowozu 

uczniów niepełnosprawnych do szkół specjalnych w Lubiejewie oraz Zuzeli. Pani Renata 

Subda zwróciła uwagę, że powyższy projekt uchwały jest przedkładany oraz powtarzany co 

roku. Inspektor OS. p. Renata Subda wyjaśniła, że na chwilę obecną wprowadzona została 

niewielka zmiana dotycząca dowożenia wyłącznie uczniów z Gminy Ostrów Mazowiecka. 

Pani Renata Subda następnie odniosła się do kolejnego przedłożonego projektu uchwały 

informując, że jest ona podejmowana kolejny raz ze względu na wprowadzenie nowego 

przepisu prawa w ustawie prawo oświatowe. Inspektor OS. p. Renata Subda wyjaśniła, że 

powyżej wskazany przepis dotyczy zwrotu kosztów za dowóz dzieci niepełnosprawnych do 

szkół przez rodziców. Pani Renata Subda poinformowała, że ustawa określa pewne 

współczynniki oraz wzór średniej ceny paliw. Inspektor OS. p. Renata Subda zwróciła uwagę, 

że podjęta uchwała będzie obowiązywała w roku szkolnym 2020/2021.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do tematu przedłożonego 

projektu uchwały wyjaśnił, że od września zaczyna się nowy rok szkolny w związku z czym 

konieczne jest podjęcie właściwej w tym zakresie uchwały.  

 

Inspektor OS. p. Renata Subda zwróciła uwagę, że kolejnym przedłożonym projektem 

uchwały jest uchwała w/s ustalenia Regulaminu przyznawania Stypendium Burmistrza Miasta 

dla uzdolnionych uczniów. Pani Renata Subda wyjaśniła, że podejmowana w tym zakresie 

uchwała miała wejść w życie z dniem podjęcia jednak organ nadzorczy zobowiązał do zmiany 

powyższego zapisu. Inspektor OS. p. Renata Subda poinformowała, że w związku  

z powyższym jedyną korektą jest zmiana zapisu na zapis mówiący o tym, że podjęte uchwała 

wejdzie w życie po 14 dniach od publikacji w Dzienniku Urzędowym.  

 

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zaproponował aby w związku  

z powyższym ustosunkować się do każdego z przedłożonych projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji w związku z powyższym poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka 

z Gminą Ostrów Mazowiecka w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych w Starym Lubiejewie 

oraz do Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Zuzeli i z powrotem, w roku 

szkolnym 2020/2021. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosem „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Ostrów 

Mazowiecka na rok szkolny 2020/2021. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosem „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu  pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedłożonym kształcie. 
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Projekt uchwały w sprawie określenia Regulaminu przyznawania Stypendium Burmistrza 

Miasta Ostrów Mazowiecka dla uzdolnionych uczniów. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosem „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu  pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w mieście  

Ostrów Mazowiecka za 2019 r.”. 

 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosem „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu  pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

Informacja o działalności Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” w Ostrowi 

Mazowieckiej w 2019 r.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jakieś pytania co do przedstawionej informacji. W związku z brakiem pytań Przewodniczący 

Komisji zaproponował poddanie pod głosowanie przedstawionej informacji.  

 

Informacja o działalności Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska”  

w Ostrowi Mazowieckiej w 2019 r. 

 

Komisja 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła 

informację o działalności Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” w Ostrowi 

Mazowieckiej w 2019 r. 

 

Sprawozdania: 

 

 

a/  Roczny raport z wykonania zadań Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018 – 2020 oraz efektów jego 

realizacji w roku 2019.  

 

b/ Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2019 r. oraz 

przedstawiania potrzeb zawiązanych z ich realizacją w roku 2020.  

 

c/ Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania  Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016 – 2020 za rok 2019.  
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d/ Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów 

Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2019 r.  

 

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji chcieli 

by się ustosunkować do któregoś z przedstawionych powyżej dokumentów.  

 

Radny p. Michał Kacprzak odniósł się do tematu sprawozdania współpracy  

z organizacjami pozarządowymi. Radny zapytał czy jakieś z złożonych przez organizacje 

pozarządowe wniosków zostały odrzucone jeżeli chodzi o współpracę.  

 

Inspektor OS. p. Renata Subda odpowiedziała, że w 2019 roku odrzucony został 

wniosek OTIKO ze względu na inny sposób finansowania.  

 

Radna p. Anna Krajewska odnosząc się do tematu przedłożonych sprawozdań 

zwróciła uwagę, że środki finansowe pochodzące od miasta powinny być wydatkowane na 

miejskie cele. Radna w związku z powyższym zapytała dlaczego cały czas finansowany jest 

rocznik ostrowski realizowany przez stowarzyszenie Ludzie z Pasją gdzie w publikowanym 

roczniku prawie nie ma artykułów na temat miasta. Radna wyraziła zdanie, że według niej 

jest to niezgodne z prawem.  

 

Radna p. Ewa Orzechowska odnosząc się do poruszonego tematu wydatkowania 

środków finansowych na organizacje pozarządowe zwróciła uwagę, że Stowarzyszenie 

Iskierka również otrzymuje dotację z miasta. Radna zauważyła, że w/w stowarzyszeniu nie 

ma ani jednej osoby z terenu miasta w związku z czym również można by zakwestionować 

jego finansowanie. Radna zauważyła, że podobna sytuacja jest w przypadku Chorągwi 

Mazowieckiej gdzie również uczestniczą dzieci ze szkół nie tylko z terenu miasta. Radna 

zwróciła uwagę, że podobna sytuacja jest również w przypadku klubów sportowych o czym 

była mowa wielokrotnie. Radna w związku z powyższym wyraziła opinię, że byłaby ona 

daleka od tego aby wchodzić w aż tak szczegółowe rozpatrywanie wniosków.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnoszą się do tematu dyskusji poinformowała, 

że środki finansowe wydatkowane są zgodnie z prawem. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że  

z środków finansowych miasta  finansowe są działania OPP w tym stowarzyszenie działające 

na terenie miasta. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zauważyła, że nie ma żadnej 

wątpliwości, że przytoczone powyżej stowarzyszenia są to stowarzyszenia działające na 

terenie miasta. Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że zarówno podczas audytu jak również 

kontroli nie zostało nigdy zakwestionowane wydatkowanie środków na organizacje 

pozarządowe.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jeszcze jakieś pytania co do przedstawionych sprawozdań. W związku z brakiem dalszych 

pytań Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno 

sprawozdania: 

 

Roczny raport z wykonania zadań Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018 – 2020 oraz efektów jego 

realizacji w roku 2019. 
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Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosem „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu  przyjęła sprawozdanie.  

 

 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2019 r. oraz 

przedstawiania potrzeb zawiązanych z ich realizacją w roku 2020. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosem „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu  przyjęła sprawozdanie.  

 

Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania  Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016 – 2020 za rok 2019. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosem „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu  przyjęła sprawozdanie.  

 

 

Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2019 r. 

 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”,  1 głosem „wstrzymującym się” 

przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu  przyjęła sprawozdanie.  

 

 

AD. 3  

 

Sprawy różne. 

 

 

Radna p. Anna Krajewska poinformowała, że wielokrotnie zgłaszali się do niej 

mieszkańcy miasta w/s odbiory dużego gabarytu odpadów komunalnych. Radna zwróciła 

uwagę, że nie każdy mieszkaniec ma możliwość odwiezienia odpadów na ul. Łąkową. Radna 

w związku z powyższym zapytała czy istnienie możliwość odbioru tego rodzaju odpadów 

przez ZGK od mieszkańców miasta.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma 

takiej możliwości jednocześnie informując, że w/w odpady przyjmowanie są bezpłatnie od 

osób indywidualnych przez ZGK przy ul. Łąkowej. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że 

poruszy on powyższy temat z Prezesem ZGK.  

 

Radny p. Bogusław Konrad przypomniał, że podczas ostatniej sesji poruszany był 

tematu funkcjonowania przedszkoli na terenie miasta. Radny przypomniał, że według 

uzgodnień na najbliższą Komisję Oświaty miała zostać przygotowana informacja ile odbyło 

się spotkań w/s.  
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Radny p. Michał Kacprzak zapytał czy miasto zagwarantuje opiekę dla dzieci, których 

rodzice muszą oddać na 8 godzin do przedszkoli.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że każdy z wniosków 

rozpatrywany jest indywidualnie.  

 

Inspektor OS. p. Renata Subda odpowiedziała, że dyrektorzy szkół kontaktują się  

z rodzicami w powyżej sprawie. Pani Renata Subda wyjaśniła,  że na chwilę obecną są oni już 

na końcowym etapie tego kontaktu informując jednocześnie, że proponują oni optymalne 

rozwiązania.  

 

Radny p. Michał Kacprzak odnosząc się do tematu dyskusji zwrócił uwagę na 

wypowiedź Dyrektor OS p. Doroty Ambroziak, z której wynikało, że były prowadzone  

z rodzicami rozmowy. Radny zauważył, że z wypowiedzi rodziców wynika natomiast, że nie 

mieli oni żadnej informacji, że takie rozmowy było w ogóle prowadzone.  

 

Radna p. Anna Krajewska w związku z powyższym zwróciła się z prośbą  

o przekazanie mieszkańcom miasta konkretnej informacji na temat przeprowadzonych 

spotkań.  

 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu wcześniej sygnalizowanej sprawy na 

ul. Leśnej. Radny poinformował, że jeden z mieszkańców zamieszkałych przy w/w ulicy ma 

notoryczny problem związany z zalewaniem posesji.   

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że rozwiązaniem sprawy 

mogłoby być podniesienie krawężnika przy wjeździe na posesję. Radny zauważył, że problem 

jednak stanowią przepisy. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że studnie 

chłonne w tym obszarze były czyszczone oraz udrażniane.  

 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu zapadającej się kostki przy 

studzienkach kanalizacyjnych na ul. Pasterska. Radny w związku z powyższym zwrócił się  

z prośbą o naprawienie w miarę możliwości zapadającej się kostki.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys nawiązał do tematu sytuacji związanej  

z schroniskiem dla bezdomnych zwierząt w Radysach. Przewodniczący Komisji zapytał jakie 

rozwiązanie zostanie w tej sprawie podjęte oraz czy funkcjonujące na terenie miasta 

schronisko ma jakąś możliwość rozwoju.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że prowadzone były 

rozmowy z schroniskiem dla zwierząt bezdomnych w Bąkówce oraz z innymi. Z-ca 

Burmistrza Miasta wyjaśnił, że aby wyłonić schronisko, które będzie zajmowało się 

odławianie, zwierząt z terenu miasta należy  przeprowadzić postępowanie przetargowe. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że do chwili kiedy nie zapadnie wyrok 

nie można uznać sprawy za rozstrzygniętą.  

 

Radna p. Anna Krajewska zapytała w jaki sposób zabezpieczona zostanie kolejna 

umowa z schroniskami aby niedoszło powtórnie do takiej samej sytuacji jak w przypadku 

Radys.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że jeżeli chodzi o sytuację 

związaną z Radysami prowadzony był po stronie miasta szereg kontroli, które nie wykazały 

żadnych nieprawidłowości. Z-ca Burmistrza Miasta zwrócił uwagę, że cała dokumentacja 

sprawy znajduje się w wydziale.  

 

Radna p. Anna Krajewska zapytała dlaczego wobec tego nie otrzymała dokumentacji 

skoro składał w tej sprawie interpelację. Radna wyraziła zdanie, że w związku z powyższym 

uważa, że umowa powinna być tak skonstruowana aby nie powtórzyła się zaistniała sytuacja. 

Radna przypomniała, że są to środki publiczne, które jak czas pokazuje zostały źle 

wydatkowane.  

 

Żadnych głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Waldemar Pałys. 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 


